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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994 . (IX. 30 . )
OGY határozat 91 . §-ára, kérdést kívánok feltenni Orbán Viktor miniszterelnökhöz

»Mikor és mibő l folytatódik Miskolctapolca fejlesztése?”

címmel .

Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök úr !

A városunk részét képező Miskolctapolca Magyarország egyik legjobb turisztikai adottságokkal rendelkező
területe. Ezen páratlan adottságok kihasználása Miskolc városának fontos célkit űzése, mely találkozik a
lakosság igényeivel és elvárásaival is . Ezért volt érdemleges számunkra, hogy Miskolc város vezetés e
kiemelt turisztikai nagyprojektet nyújtott be az elbírálásra hivatott kormánybizottsághoz, több milliár d
forintos támogatást remélve . Megjegyzem, hogy a pályázati anyag kidolgozásakor az önkormányza t
vezetői még 6-7 milliárd forintos fejlesztésről beszéltek és ezen összeg elnyerésében reménykedtek. A
döntés azonban kiábrándító volt, ugyanis nem részesültünk támogatásban, melynek oka mind a mai napi g
nem derült ki .

Fentiek alapján kérdezem : a kormánybizottság miért nem támogatta a miskolctapolcai fejlesztéseket ?

A pályázat elbírálása után Miskolc város vezetése bejelentette, hogy kormányzati ígéretet kapott a
fejlesztési elképzelések támogatására . A miskolci közgyűlés nyilvános ülésén a város polgármestere
tájékoztatást adott arról, hogy fogadja őt Lázár János államtitkár úr a részletek megbeszélése végett . A
találkozót követő újságírói kérdésre dr . Kriza Ákos bejelentette, hogy megszületett a megállapodás közte é s
az államtitkár úr között, és ennek értelmében Miskolc városa 3 milliárd forintos támogatásban részesül .
Bejelentette továbbá azt is, hogy a pontos részleteket még „le kell papírozni”, azonban a támogatás má r
biztos .

Fentiek alapján kérdezem: milyen forrásból és mikor részesül Miskolc a bejelentett kormányzat i
támogatásból? A kormányzat pontosan milyen fejlesztések és célok megvalósítását támogatja ?

Várom megtisztel ő válaszát.

Budapest, 2013 . június „	
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